24 January 2020

Dear Rowing Friends,

I would like to take this opportunity to express my profound gratitude to our founding Chairman, Mike Tanner, who has passed on the chairmanship baton after 41 years of dedication in developing rowing in Hong Kong. Since HKCRA established in 1978, Mike has grown rowing from just a handful number of rowers, to an elite sport with rowing programs across secondary schools, universities and communities with over thousands of rowers. Last year, under his leadership, Hong Kong became the city of pride hosting the 2019 World Rowing Coastal Championships, with over 450 world rowing contestants racing in the beautiful Victoria Harbour. Salute to his amazing contribution and achievement to rowing in Hong Kong.

As the incoming Chairman, I'm committed, together with the current Board of Directors, to build upon the solid foundation established and make rowing an even more popular sport in Hong Kong. This will count on not only the effort of HKCRA, but also everyone of your support. I am looking forward to working hand in hand with you all to make rowing even more lively in the years to come.

Let's Row N Rock!

Yours faithfully,

NG Kong Wan Chairman



Passion to go beyond 熱愛.無限

Honorary Life-President Robert L. WILSON, MH

Honorary Vice-President David SORTON

President

Mike TANNER, MH

Chairman NG Kong Wan

Director of Finance TRAN Thuan Gia

Directors

CHEUNG Kwok Fai, Cliff
CHEUNG Kwok Keung, John
CHEUNG Wai Lun, Warren
HO Kim Fai, Fay
LEUNG Ka Cheong
LUI Kam Chi
NG Wing Ning, Victor
Ajmal Victor SAMUEL
Mark WELLES
WONG Man Wai, Benjamin
YEUNG Yuk Man, Vick

Company Secretary Anthony ROGERS, GBS, QC, JP

永遠榮譽會長 章力生先生, MH

榮譽副會長 蘇俊偉先生

會長 部勵先生 MH

主席

吳江泓先生

財務總監 TRAN Thuan Gia 先生

總監

張國輝先生 張國強先生

張偉倫先生

何劍暉女士

梁嘉昌先生

呂錦志先生

施木浩先生

王文偉先生

楊玉汶女士

秘書

羅傑志先生, GBS, QC, JP

(852) 2699 7271

(852) 2601 4477

@ hkcra@rowing.org.hk

www.rowing.org.hk

www.facebook.com/hkrowing

♥ Sha Tin Rowing Centre, No. 27 Yuen Wo Road, Sha Tin, Hong Kong 香港沙田源禾路廿七號 沙田賽艇中心

A company limited by guarantee.
Affiliated to Fédération Internationale des
Sociétés d'Aviron and Sports Federation &
Olympic Committee of Hong Kong, China
本會乃社團註冊之有限公司及國際實稅聯合會、
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會之屬會。

Hong Kong, China ROWING ASSOCIATION 中國香港賽艇協會

Passion to go beyond 熱愛.無限

Honorary Life-President Robert L. WILSON, MH

Honorary Vice-President David SORTON

President

Mike TANNER, MH

Chairman NG Kong Wan

Director of Finance TRAN Thuan Gia

Directors

CHEUNG Kwok Fai, Cliff CHEUNG Kwok Keung, John CHEUNG Wai Lun, Warren HO Kim Fai, Fay LEUNG Ka Cheong LUI Kam Chi NG Wing Ning, Victor Aimal Victor SAMUEL Mark WELLES WONG Man Wai, Benjamin YEUNG Yuk Man, Vick

Company Secretary Anthony ROGERS, GBS, QC, JP

永遠學譽會長 章力生先生, MH

榮譽副會長 蘇俊偉先生

會長

部勵先生 MH 主席

吳江泓先生

財務總監 TRAN Thuan Gia 先生

總監 張國輝先生 張國強先生 張偉倫先生 何劍暉女十

梁嘉昌先生 呂錦志先生 伍永寧先生

施杰浩先生 魏理思先生

王文偉先生 楊玉汶女士

羅傑志先生, GBS, QC, JP (852) 2699 7271

(852) 2601 4477 hkcra@rowing.org.hk

mww.rowing.org.hk www.facebook.com/hkrowing

O Sha Tin Rowing Centre, No. 27 Yuen Wo Road, Sha Tin, Hong Kong 香港沙田源禾路廿七號 沙田賽艇中心

A company limited by guarantee. Affiliated to Fédération Internationale des Sociétés d'Aviron and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China 太會乃計團計冊之有限公司及國際賽紙聯合會 中國香港體育協會暨奧林匹克委員會之屬會。

敬啟者:

各位好!多謝各位的支持,本人非常榮幸能夠從中國香港賽艇協會(賽 協)創辦人鄧勵先生手上接任主席的職務。鄧勵先生於過去 41 年致力 在香港發展賽艇運動,本人希望藉此機會向他表達深切的謝意。自 1978 年賽協成立以來,鄧勵先生將賽艇由少數運動發展成一項精英運動,並 推廣至中學及大學層面,擁有過千名活躍賽艇手。而去年在他的帶領下, 香港成功舉辦 2019 世界海岸賽艇錦標賽,有超過 450 多名世界級賽 艇選手於標誌性的維多利亞港競賽,為香港賽艇寫下歷史新一頁。特此 向鄧勵先生在香港賽艇運動的傑出貢獻和成就致敬。

作為剛上任的主席,本人承諾將與各董事局成員繼續從紮實的基礎上邁 進, 並將賽艇推廣為更受香港人歡迎的運動。要實踐這目標, 不僅要依 賴賽協的努力,還需要眾人的支持。期待與各位攜手合作,使賽艇運動 在未來更加活躍。

一起樂與傲!

中國香港賽艇協會 吳江泓 謹啟

2020年1月24日